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Z Á P I S  č. 5/2023 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 6. 11. 2023 
 
Přítomni: Alena Hájková, Jan Jurča, Věra Firstová, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, Vladimír Bolom, 

Tomáš Matucha, Veronika Mašláňová Káňová, Jan Bařinka, Petr Mašláň    
  
Omluveni: Vlastimil Svozil, Ludmila Baďurová  
 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Rozsvícení stromu 
3. Světla na hřišti 
4. Pouliční světlo 
5. Směrové sloupky 
6. Oprava mantinelů 
7. Diskuze a závěr 

 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně Mgr. Radka Vyoral Krakovská a tajemnice p. Renata 
Janíčková. 
 
ad 2) Členové komise naplánovali poslední akci v roce 2023 pro občany Salaše – Rozsvícení 
vánočního stromu. Rozsvícení proběhne 2. prosince 2023 v 16 hod. u kanceláře místní části Salaš 
60. Na tuto akci členky komise se svými dětmi a dalšími zájemci z řad obyvatel Salaše napečou 
perníčky jako pohoštění všech zúčastněných.  
 
ad 3) Člen komise upozornil na rozsvícená světla na multifunkčním hřišti, které několikrát svítily 
celou noc. KMČ navrhuje, aby šla tato světla rozsvítit jen do 21 hodin celoročně a následně se 
automaticky vypla.  
 
ad 4) KMČ opět připomíná instalaci jednoho kusu pouličního osvětlení na konci chodníku ve směru 
do Bohuslavic. V brzkých ranních hodinách zde chodí lidé do práce a stěžují si, že chybí poslední 
lampa na chodníku. Toto pouliční osvětlení KMČ požadovala již při plánování nového radaru a toto 
světlo bylo přislíbeno. 
 
ad 5) Členové KMČ žádají, aby se podél silnice od Salaše do Malenovice a taktéž do Bohuslavic 
umístily reflexní patníky neboli směrové sloupky. Provoz na této komunikaci je čím dál větší, včetně 
autobusů a kamionů a zejména večer a v případě nepříznivých podmínek je tato komunikace, 
obzvláště v lesních úsecích, nepřehledná. 
 
ad 6) Členové KMČ jsou dlouhodobě znepokojeni praskáním mantinelů na multifunkčním hřišti. 
Tyto mantinely jsou již několikrát vyměněny za nový kus, a i po výměně se velmi brzy uvolní 
uchycení, mantinel se odchlípne a vzniká nebezpečí poranění. Členové komise by rádi řešili, zda je 
možno materiál mantinelů vyměnit za jiný, neustálé výměny nejsou příliš ekonomické. 
 
ad 7) Diskuze a závěr  
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Ve Zlíně – Salaši, 6. 11. 2023 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš  


